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Information dikesrensning

2024-03-12


Vi rensar diket som går mellan Strömmadal och Svanvägen vidare ut i havet.
I stort set leds allt dagvatten inom vårt område in till diket.
Att det nu är ett stort arbete beror på att inget underhåll av diket har genomförts på lång tid. 
För att komma fram med maskiner så måste det röjas sly och vissa träd fällas.
Den förhöjda vattennivån i området riskerar att underminera vägarna som inte avvattnas korrekt,  
det är även ett flertal träd som har ramlat på grund av det.
Det kommer även att grävas för två nya vägtrummor på Starvägen.

Läs mer-->		

	

	
Pågående arbete

2024-03-01


Vi genomför nu dikesrensning mellan Starvägen och Ugglestigen.
I samband med detta måste det tas bort sly och träd.
Vi har även ett antal vindfällor som måste säkras.

Det har frågats om man får ta ved, så länge vi
arbetar med dikena kan vi inte tillåta det.

Det kommer att beslutas på årsmötet i april om och när.
/Vägmästaren
Läs mer-->		

	

	
Planerade arbeten

2023-10-20


Lärkstigen
Infarten från väg 222 kommer att vara avstängd 2023-10-23 
till 2023-10-24.
Svevia AB kommer att åtgärda problem med ytvatten över 
infarten samt lägga nytt slitlager på Lärkstigen fram till 
Tärnstigen
/ Vägmästaren

Läs mer-->		

	

	
Hej alla medlemmar,

2023-09-17


I juni ställde vi ut fakturor för årsavgiften för 2023. 
Vi saknar fortsatt några inbetalningar och skickar därmed 
en vänlig påminnelse till de som ännu inte betalat in. Om 
ni saknar/ej erhållit en faktura går det bra att maila: 
sofia.starkman@gmail.com 

Stort tack på förhand! 

Styrelsen i Västerängs Samfällighetsförening
Läs mer-->		

	

	
INFORMATION

2023-09-05


Torsdagen den 7/9 kommer vi att få leverans av vårt nya 
hus till Starvägen 39.

Detta innebär att vägen blir avstängd för leverans under 
den dagen.

Arbetet är planerat att gälla hela den dagen.

Om inga problem uppstår så är hela Starvägen tillgänglig 
fr.o.m. fredagen den 8/9.

Transporten kommer att stå vid vår adress och alla andra 
vägar ( Lärkstigen, Hökvägen, Måsvägen, Ripvägen samt 
Ugglestigen är inte påverkade.

Det är vår förhoppning att detta inte skall förorsaka 
större problem för er den dagen.

Med vänlig hälsning
Anders & Eva Agarsson
Starvägen 39
070 7205801
Läs mer-->		

	

	


2023-06-21


Hej alla medlemmar,

Nu har vi börjat administrera fakturorna för årsavgiften 
2023 och dessa kommer att skickas ut under veckan.
På respektive faktura finns det en personlig kod till 
Vägfas (www.vagfas.se) där ni kan ge ert godkännande och 
anmäla e-post utskick istället för brev.
Detta underlättar vår administration och vi önskar därmed 
att så många som möjligt gör detta.

Trevlig midsommar och glad sommar!

Hälsningar,
Styrelsen
Läs mer-->		

	

	
Vägar mm

2023-06-03


Farthinder är nu utlagda.

Saltning har genomförts i begränsad omfattning då vägsalt inte går 
att köpa.

Sladdning av vägarna kommer att genomföras när vädret tillåter.

Reparationen av vägräcke på Svanvägen är nu klart.
Läs mer-->		

	

	
Busshållplatsen

2023-02-20


Trafikverket planerar för tillgänglighetsanpassning av 
busshållplats Strömma kanal, riktning Sollenkroka på väg 222.

För mer information gå till länken.
https://www.trafikverket.se/vara-projekt/projekt-i-stockholms-
lan/vag-222-busshallplats-stromma-kanal/
Läs mer-->		

	

	
Arbete Ripvägen

2023-02-08


Svedavia har meddelat att arbetet påbörjas under vecka 7.
Utfarten kommer därmed att stängas för trafik.

Vägmästarn
 
Läs mer-->		

	

	
Ripvägen avstängd.

2022-12-27


Trafikverket kommer att reparera dräneringen på väg 222.
I samband med arbetet med dränering av väg 222 i svackan 
infart Ripvägen så måste Ripvägen stängas av för trafik 
till /från väg 222.
Arbetet är planerat till januari 2023 och beräknas ta ca 
en månad.
Under tiden hänvisas trafiken till Lärkstigen samt via 
Svanvägen.
Etablering och lagring av material är anvisat till 
gräsytan bakom parkeringen.

Åter kommer med mer information under arbetes gång.
/vägmästaren


Läs mer-->		

	

	
Belysningen

2022-11-25


Den nya belysningen på Starvägen, Måsvägen samt Hökvägen 
kommer att monteras av Bogfelts med början den 3 
december.

Abeka som gräver för elen och belysningen kommer att 
börja demontera gamla elen under vecka 48.

När Abeka börjar arbetet kommer den gamla belysningen 
släckas.

Så fort de nya belysnings stolparna är på plats kommer 
Abeka att prova installationen och driftsätta den nya 
belysningen.
Läs mer-->		

	

	
Plogning av grusvägar

2022-11-20


Plogning av grusvägar kan inte göras pga. att vägbanan är 
mjuk och plogen då tar med sig gruset.
Kentas har redan provat på några vägar och rekommenderar 
att avstå med plogningen.

 
Läs mer-->		

	

	
Planerade arbeten

2022-10-23


Ripvägen vid nr 13 avstängd fredagen den 28/10.
Det kommer att grävas för fiber.
Vägen kommer att vara blockerad så välj en annan väg.

/Vägmästaren
Läs mer-->		

	

	
Belysnigen

2022-09-24


Nu är belysningen driftsatt på första etappen.
Belysningen följer solnedgång och uppgång vilket vissa 
dagar kan kännas lite för tidigt respektive försent på 
morgonen.
/Vägmästaren
Läs mer-->		

	

	
Information från styrelsen:

2022-08-09


Grönytor vid busshållplatsen samt på Ripvägen / Hökvägen 
kommer att klippas under veckan.

Dike/vägren kommer att klippas när det är fuktigt efter regn så 
att ingen gräsbrand uppstår.

/Vägmästaren
Läs mer-->		

	

	
Årsmöte 2022

2022-06-01


Läs mer-->		

	

	
Information från styrelsen:

2022-05-30


V22 kommer vi att börja med att potthåls fylla och kantskära 
diken samt riva vägbanorna och 
förstärka slitlagret på vägarna i området.

När arbetet pågår vänligen respektera att arbetet tillfälligt 
blockerar vägen och välj en 
annan väg runt hindret. Detta underlättar och spar tid ’kostnad 
för föreningen’ då 
entreprenören kan arbeta ostört.

När vägarna är klara kommer farthinder sättas upp.

Abeka påbörjar nu arbetet med de nya transformatorstationerna på 
Starvägen.

Som det ser ut nu är tillgången på vägsalt begränsad då Ukraina 
är en stor leverantör av 
vägsalt.

Så för allas trevnad kör sakta så dammar det mindre.

Glöm inte att klippa häckar mm som hänger ut i vägen samt rensa 
dikena från löst skräp mm.

/Vägmästaren 2022-05-21
Läs mer-->		

	

	
Årsstämman är 28/April

2022-04-05


Mer information och kallelse på väg.
Läs mer-->		

	

	
Gatubelysning fördröjning

2022-01-27


Orsaker till att gatubelysning dröjer.

1. Föreningens gamla abonnemang, är ej användbart på den nya 
belysningsanläggningen. 
Ny ansökan för nytt abonnemang är inlämnad. På grund av att 
belysningen strömförsörjs från 2 håll, måste det vara 2 
abonnemang, 2st elmätare. 
Förhoppningsvis har vi belysning i S4B under februari.

2. Varför dröjsmålet med fortsatt utbyggnad. 
På grund av kommunens stelbenthet, gällande den fastställda 
planläggningen, kommer det att dröja med färdigställandet av S4D, 
problemet är nätstationerna, kommunens placering av dessa är fel. 
En nätstation är placerad ute i sankmarken östra änden av 
Måsvägen, en nätstation är placerad i diket och vägen Västra 
infarten till Måsvägen, efter att jag pratat med Samhällsbyggnads 
kontorets chef Mikael Sköldberg skall detta 
rättas till.
Läs mer-->		

	

	
Gatubelysning

2021-12-22


Gatubelysningen kommer ej att strömsättas, på grund av att vårt 
nuvarande abonnemang ej omfattar dagens belysning.

Nytt abonnemang måste sökas, abonnemang måste sökas av behörig 
elektriker, samt att nya fjärravlästa elmätare måste installeras. 
Denna process är nu pågående.

Jag kan i dagsläget ej ange tidpunkt när all är klart.
Läs mer-->		

	

	
Gatubelysning

2021-11-23


Montering av gatubelysning startar lördagen den 27/11. Vägar som 
berörs denna lördag är, Ripvägen, Ugglestigen Lärkstigen, 
Tärnstigen, Hökvägen. 
På Ripvägen monteras stolpar från 2 håll, för att det skall gå 
snabbare. 
Lärkstigen monteras också från 2 håll. Grupperna på Ripvägen tar 
också med  sig Hökvägen. Grupperna på Lärkstigen tar med sig 
Tärnstigen. Det team som blir först klara startar med Ugglestigen 
Det skall bli 42 stolpar.

Inkoppling av stolpar kommer att göras under efterföljande vecka. 
På detta sätt försöker vi att minimera störningar för trafiken 
under veckans vardagar.

Duvstigen samt Svanvägens stolpar monteras lördagen den 4/12, 
samt därefter kopplas in.
Läs mer-->		

	

	
Information om genomförda aktiviteter.

2021-09-12


Läs mer-->		

	

	
Gatubelysning

2021-08-18


Information angående gatubelysning.
Läs mer-->		

	

	
Kallelse till 2021 års stämma

2021-06-15


Läs mer-->		

	

	
Styrelsen informerar inför stämman

2021-06-13


Läs mer-->		

	

	
Vägsyn planerad

2021-05-21


På torsdag 27/5 kl 18.? 
Börjar vid Svanvägen mot Brevik.
Läs mer-->		

	

	
Vägsyn

2021-04-30


Samling 5:e maj kl 18.00 för gemensam vägsyn för de som är 
intresserade, vägmästare Gunnar håller i taktpinnen.
Utgår från svanvägens början (bommen).
Läs mer-->		

	

	
Slitageersättning VSF

2021-03-19


Information angående slitage ersättning VSF
Läs mer-->		

	

	
Föreningsåret 2021

2020-12-22


Läs mer-->		

	

	
Brev till Trafikverket

2020-12-16


Läs mer-->		

	

	
Extrastämman 17/10 inställd.

2020-10-10


Återkommer med nytt datum.
Styrelsen.
Läs mer-->		

	

	
Belysningsgruppen förtydliganda

2020-10-07


Läs mer-->		

	

	
Svar med anledning av Belysningsgruppens mejl

2020-10-07


Läs mer-->		

	

	
Årstämmoprotokoll 2020

2020-10-06


Läs mer-->		

	

	
Kallese till extrastämma 17/10 2020

2020-10-05


Läs mer-->		

	

	
Info om strandskyddet

2020-08-05


Inom samfälligheten gäller strandskydd för strandområden 
mellan Svanvägen och vattnet. 
Enligt vad som sägs i miljöbalken syftar strandskydd till att 
långsiktigt trygga förutsättningarna för allemansrättslig 
tillgång till strandområden.
Strömma Östra Villaförening äger det mesta av stranden. Genom 
en skylt vid badet vid Ångbåtsbryggan vill man visa det. Men 
strandskyddet gäller för strandområden utanför en hemfridszon 
för bostadshus. 
På förekommen anledning vill vi informera om att även de 
samfällighetens medlemmar som inte är medlemmar i 
villaföreningen har rätt att vistas utmed stranden.

Styrelsen
Läs mer-->		

	

	
Kallelse års stammma 2020

2020-07-30


Läs mer-->		

	

	
Avstängning av Ripvägen

2020-06-10


Läs mer-->		

	

	
Trafikföringsplan S4D V.24

2020-06-08


Läs mer-->		
[image: ]


	

	
Meddelande från FRENTAB

2020-05-13


Läs mer-->		

	

	
ÅRSSTÄMMAN INSTÄLLD

2020-04-06


På grund av coronans härjningar skjuter vi upp stämman 27/4 till 
en senare dag. Verksamheten fortsätter dock som vanligt. 
Mvh Styrelsen
Läs mer-->		

	

	
Planerat strömavbrott

2020-03-11


Söndag den15/3 kl.22,00 - Måndag 16/3 kl. 03,00.
Läs mer-->		

	

	
Protokoll nr 2020-02-18

2020-03-06


Styrelseprotokoll samt bilaga angående slitageersättning
Läs mer-->		

	

	
Trafikstörning

2020-02-21


information om kommande arbete i korsning Ripvägen-Tärnstigen:
Gäller kommande arbete med början under vecka 10, tisdag-
onsdag 3/3-4/3.
Beräknas pågå Vi har ett kommande jobb på Ripvägen korsningen Tärnstigen. På 
grund av nätstationens nya placering.
Tidigare förlagda kablar som viker av från Ripvägen upp på 
Tärnstigen måste vi komma åt.
Dessa ska skarvas in till nätstationen.
Schakt måste tas upp i korsningen vilket eventuellt medför 
avstängning under arbetet.
Som det ser ut gäller avstängningen passage vid korsningen 
Tärnstigen.
Trafik Tärnstigen - Ripvägen österut bör går bra under 
arbetet.
Läs mer-->		
[image: ]


	

	
INFORMATION OM ÅRSAVGIFTEN

2020-02-07


Årsavgiften bestäms med ledning av det andelstal 
som varje fastighet har. När det gäller utförande 
har alla fastigheter andelstal 1. 
För fastigheter med flera bostäder 
(gäller bostadsrätter i separata Attefallshus och i parhusen) 
ökas andelstalet med ytterligare 1/bostad, lägenhet där någon 
är mantalsskriven.

För drift och underhåll gäller tidigare andelstal, samma för 
de flesta fastigheterna men med varierande storlek i övrigt 
beroende främst på om fastigheten är obebyggd etc. I de flesta 
fallen är årsavgiften f.n. 2 700 kr.

Lantmäteriets anläggningsbeslut 
7 mars 2018. 
Ärendenummer AB16422.
Läs mer-->		

	

	
STRÖMAVBROTT

2020-01-30


Meddelande från Vattenfall
Läs mer-->		
[image: ]


	

	
Styrelsen informerar

2019-12-17


Läs mer-->		

	

	
Info från vägmästaren

2019-11-15


Jag har fått besked, att det nu är Ok att ansöka om att få 
ansluta sig till vattenservicen. Ej avlopp. Ansökan skall göras 
till Elisabeth Nyberg, Värmdö kommun.

Vänliga hälsningar
Gunnar Andersson
070-298-79-95
Läs mer-->		

	

	
Vattenanslutning

2019-08-21


Det är absolut förbjudet att koppla in sig på vatten och avlopp 
i området, det har framkommit att några fastighetsägare kopplat 
på sig. 
JM kommer att utreda, vilka som kopplat på sig olovligen. Viten 
kan komma att utdebiteras.
Läs mer-->		

	

	
Parkeringen

2019-08-17


Frentab kommer att behöva en del av parkeringen för att kunna 
bedriva schakt för bräddmagasin samt borrning av sjöledningar.

Jag har ej fått någon tidpunkt, när vi kan få tillbaka 
etableringsytan.
Läs mer-->		

	

	
Årsstämma 2019

2019-06-16


Läs mer-->		

	

	
Påminnelse

2019-05-16


Inga inkopplingar får se innan kommunen anvisat 
förbindelsepunkt, dvs skickat ut faktura med bilagd 
förbindelsepunktskarta. 
Detta vore vi tacksamma om vägföreningen kan lägga ut på sin 
hemsida.
Läs mer-->		

	

	
Kallelse till Årsmöte 2019

2019-04-10


Läs mer-->		

	

	
Styrelsemöte nr:1 2019

2019-02-06


val=132&iframe=Protokoll_nr_1_2019.pdf>Styrelsemöte nr 1 
2019
Läs mer-->		

	

	
Information från ordföranden

2018-10-11


Läs mer-->		

	

	
Tjuvar igång även  i Strömma.

2017-09-18


I vårt fall är det nu tredje helgen de bryter sig in. Samtliga 
tillfällen på vår sjötomt. Vid första tillfället tog de en 
bensintank, kan man leva med, nästa tillfälle nästa tank samt 
bröt sig in i sjöboden där de tog ett spinnspö, det absolut 
dyraste ca 5´. 
I helgen var det dags igen, nu har vi återigen fått låset 
brytet, denna gång med bultsax, ett antal spön spm de 
uppenbarligen inte gillade senast tog de nu. 
Kanske talar det för att det är hantverkare, eller att 
tjuvarna har tillgång till bultsax som klarar säk-lås.
Om de får smak på att göra inbrott tror jag de snart är inne i 
husen, dags för information så vi boende tar bilder på alla 
bilar mm som uppför sig ”misstänkt”.
Vi polisanmäler varje inbrott, de här tre har tidigare år 
drabbat oss fyra gånger, men då i stor skala.

Pierre Dunbar
Läs mer-->		

	

	
Överklagan, Nätstation & Parhus

2017-07-14


Läs mer-->		

	

	
Årsstämma 2017

2017-05-17


Årsstämmoprotokoll 2017
Läs mer-->		

	

	
Bommen på Svanvägen

2017-02-09


Läs mer här -
->
Läs mer-->		

	

	
Syrelsen informerar 2016-112-20

2016-12-20


Styrelsen informerer.
Läs mer-->		

	

	
Belysningsgruppen informerar

2016-07-11


Belysningsgruppen informerar
Läs mer-->		

	

	
Årsstämmo protokoll 2016

2016-07-09


Protokoll 2016
Läs mer-->		

	

	
STRANDSKYDD gäller utmed strandområden.

2016-07-03


Inom samfälligheten gäller strandskydd för strandområden mellan Svanvägen och vattnet. 
Enligt vad som sägs i miljöbalken syftar strandskydd till att långsiktigt trygga förutsättningarna för allemansrättslig tillgång till strandområden.
Strömma Östra Villaförening äger det mesta av stranden. Genom en skylt vid badet vid Ångbåtsbryggan vill man visa det. Men strandskyddet gäller för strandområden utanför en hemfridszon för bostadshus. 
På förekommen anledning vill vi informera om att även de samfällighetens medlemmar som inte är medlemmar i villaföreningen har rätt att vistas utmed stranden.

Styrelsen
Läs mer-->		

	

	
TJUVAR!

2016-06-01


Läs mer-->		
[image: ]


	

	
Årststämmo protokoll 2015

2016-05-12


Protokoll 2015
Läs mer-->		

	

	
Slyröjning och trädfällning

2016-01-29


kommer att startas måndagen den 1 februari 2016.
På grund av att vi skall kunna rensa diket mellan Kroksjön och 
Saltsjön inom Västerängs Samfällighets område!
Hälsningar
Vägmästaren

Läs mer-->		

	

	
Överklagande

2015-12-13


Överklagade till mark och miljööverdomstolen
Läs mer-->		

	

	
Fartgupp

2015-11-16


Fartguppen på grusvägarna är indragna för säsongen, återstår 
guppen på Svanvägen asfaltsdelen. 
Vägarna skall potthål lagas för att sedan sladdas inför vintern. 
Läs mer-->		

	

	
Inbrott!

2015-11-16


Hej på er, nu har det varit inbrott på Ripvägen 13, håll ögonen 
öppna. 
Läs mer-->		

	

	
Trädgrenar som hänger över vägområdet!

2015-11-15


För att inte drabbas av onödiga extra kostnader vill vi härmed 
göra Er uppmärksam på att siktskymmande och trädgrenar som 
hänger över vägområdet skall enligt PBL bestämmelser tas bort av 
fastighetsägaren.
På dokument i menyn kan ni se mer info ang röjning vägområde!
Styrelsen
Läs mer-->		
[image: ]


	

	
Överklagande

2015-06-01


överklagande av Värmdö kommuns fullmäktiges beslut den 29 april 
2015, § 94, att anta detaljplan för Ripvägen m fl Strömma
Läs mer-->		

	

	
Årsstämma

2015-01-27


Nu är lokal till årsstämman bokad, Viks skola matsalen 27 april 
19:00-22:00
Ny information med kallelse och dagordning kommer strax :)
Läs mer-->		

	

	
Från Lantmäteriet

2015-01-12


Information från lantmäteriet angående gemensamhets anläggingar 
(se vägstandard)
Läs mer-->		

	

	
Motion

2014-11-06


Motion om upprättande av bom i slutet av gränsen mellan 
Västerängens samfällighet och Brevik Gård. Strömma 
Gångfartsområde  2014 Läs och kom med kommentarer

Läs mer-->		

	

	
INBROTTSFÖRSÖK

2014-08-11


Det varit inbrottsförsök hos Dunbar, i natt ca:02,30, som tur 
var skulle jag extra tidigt till jobbet, så jag hämtade 
tidningen ca: 02,30. 
Polisen var snabbt på plats med hundar. Jag åkte hemifrån ca: 
03,15, så jag vet ej hur det gick. 

Gunnar Andersson 
Läs mer-->		

	

	
FIBER

2014-07-14


Ny info angående 
fiber -->
Läs mer-->		

	

	
Detaljplan S4B

2014-06-16


Här kan du läsa föreningsyttrande angående över utställd 
detaljplan S4B
Läs mer här-->
Läs mer-->		

	

	
Ha lite extra koll i området!

2014-04-09


Tyvärr är det en kraftig uppgång av båtmotorstölder samt stölder 
från/ur båt.
Hittills i år har det anmälts 17 (8)stölder av båtmotorer och 15 
(4) stölder ur/från båt. (Inom parentes motsvarande siffra för 
2013)
Det är inte bara i Värmdö kommun det är en uppgång av dessa 
stöldbrott, utan det är en ökning i hela länet.
 
Var uppmärksam på fordon, särskilt täckta fordon som rör sig i 
områdena. Notera registreringsnummer och om det finns särskilda 
kännetecken, såsom firmamandekaler mm på fordonet. 
Var också uppmärksam om det uppehåller sig okända personer vid 
hamnar, båtbryggor och andra platser där båtar förvaras.
 
Vid pågående brott, ring 112
Kontakta Polisen, ring 114 14
Läs mer-->		

	

	
Årsmöte 2014

2014-02-28


Årsmöte den 28 april 2014 kl 18.30, Viks skola, 
Skolrestaurant Vik/Granto
Mer information kommer att läggas ut senare!
Styrelsen
Läs mer-->		

	

	
Information om överklagad arbetsplan.

2014-02-21


Styrelsen har vid kontakt med Trafikverket blivit informerade om 
att arbetsplanen för arbetet med gång och cykelvägen utmed 
Stavsnäsvägen har blivit överklagad till Regeringen. 
De som överklagat är privatpersoner samt en vägförening som har 
klagat emot att de östra busshållplatserna vid bron tas bort vilket 
gör att de boende får gå till Västerängen.Den beräknade tiden för 
handläggning hos regeringen är ca 6-9 månader
 
Styrelsen genom Erik Klerholm
Läs mer-->		

	

	
Nyheter

2014-01-13


Uppdatering avseende läget med detaljplanering och VA.

Trafikverket har fattat beslut om arbetsplanen för gång och 
cykelvägen utmed Stavsnäsvägen. Trafikverket räknar med att det 
kommer ett eller två överklaganden avseende arbetsplanen,dessa 
tas sedan upp av regeringen för avgörande, beslutstiden 
för regeringen är 3-9 månader. Detta arbete måste ske under höst 
och vinter för att inte hindra trafiken vilket gör att det 
tidigast kan starta under hösten 2014 men troligtvis under hösten 
2015.
 
Kommunen räknar med att ställa ut detaljplanen för Strömma S4B 
under våren 2014, detaljplanen för Strömma S4D som är den nord 
östra  delen av  vårt område ligger längre bort i tiden, 
Strömmadal som är Strömma S4C ligger före vårt område S4D. 
Kommunen har från början räknat med att kunna göra ett förenklat 
planförfarande för Strömma S4D men har nu ändrat sig och kommer 
att göra ett normalt planförfarande vilket gör att det drar ut på 
tiden.
 
Utbyggnaden av VA kommer ej att påbörjas innan att 
huvudavloppsledningen och pumpstationen vid Västerängen är 
färdigställda, det är därför som utbyggnaden blir beroende av 
Trafikverket där huvudavloppsledningen läggs ner i samband med 
att gång och cykelvägen byggs utmed Stavsnäsvägen.
 
Avseende föreningens mark uppe vid Sågvägen där styrelsen har 
arbetat starkt gentemot kommunen för att få stycka av tre tomter 
så att föreningen får in pengar till förbättring av våra vägar, 
så ändrar sig kommunen hela tiden avseende vad som får göras. 
Från början så skulle kommunen bygga en pumpstation på marken 
vilket gjorde att inte kunde byggas bostäder på marken. Efter att 
styrelsen lagt fram ett annat förslag där pumpstationen togs bort 
och det blev självfall på avloppet så säger man nu att det finns 
en avrinning av dagvatten som man inte får stoppa genom 
byggnation.Det som förefaller vara problemet är att det i 
dagsläget finns en detaljplan för marken som säger grönområde och 
kommunen är rädda för överklaganden och att det skulle kunna 
försena detaljplanen.

Styrelsen kommer att fortsätta att arbeta för att få stycke 
marken enligt det beslut som medlemmarna tog vid tidigare 
årsstämma.
 
Styrelsen för Västerängens samfällighetsförening
Läs mer-->		
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Sladdning!

2013-11-06


För Er information kommer vägarna att sladdas inom kort!
Hälsningar
Vägmästaren
Läs mer-->		
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Däck stölder!

2013-10-20


Inatt stals 3 uppsättningar med däck och fälgar ur en carport på 
Ugglestigen någon gång mellan 00.00 och 08.00 natt mot söndag 
2013-10-20.
Även 2 fastigheter på Ripvägen har drabbats av stölder på däck som 
legat ute, det verkar vara någon som åker runt på dagen och rekar 
i området för att sen åka runt på natten och stjäla däcken. 
Mvh Erik 


Läs mer-->		
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Röjning av vägområde!

2013-10-04


I början på oktober månad kommer röjning att ske av våra 
vägområden!
Vi ber Er tänka på att vissa delar av vägarna kommer att vara 
svårframkomliga under röjningen!
Kör försiktigt!
Hälsningar
Vägmästaren
Läs mer-->		
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Påminnelse vägavgift!

2013-09-25


Efter en riktigt skön sommar och höst kommer här en liten 
påminnelse till dig om vägavgiften för 2013 som förfaller till 
betalning den 30 september 2013. Har du några frågor ang avgiften 
är du välkommen att ringa!

Med önskan om fortsatt bra höst!

Hälsningar
Kassören
073-6553374
Läs mer-->		
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VÄGAVGIFT

2013-06-16


Nu är samtliga fakturor utskickade avseende 2013 års avgift!
Vill härmed göra Er uppmärksam på att det inte längre är möjligt 
att dela upp betalningen. Sista betalningsdag är den 30 september 
2013.
Det finns mera information att läsa under dokument
Hälsningar
Kassören
Läs mer-->		
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Årsstämmoprotokoll

2013-06-10


Protokoll från årstämman 2013-04-26
Läs mer-->		

	

	
Väggupp

2013-06-10


Vi håller på med att lägga ut samtliga väggupp inom vårt område och 
vill här samtidigt påminna om att det är 30 km på våra vägar!

TÄNK PÅ VÅRA BARN, GRANNAR OCH HUSDJUR!

FÖR ALLAS TREVNAD, KÖR FÖRSIKTIGT!
Läs mer-->		
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Lagning av asfalterade vägar.

2013-04-09


Beroende på den nära förestående ombyggnationen av våra vägar i 
samband med att det grävs ner vatten och avlopp, kommer endast 
provisoriska lagningar att utföras på våra asfalterade vägar 
avseende dom skador som blivit över vintern.
Styrelsen.

Läs mer-->		
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Röjning av vägområde

2013-03-20


Vi har drabbats att extra kostnader avseende speglar och lyktor i 
samband med snöröjning pga trädgrenar som hänger över 
vägområdet. Vi vill göra Er uppmärksam på att siktskymmande 
växtlighet vi sidan av vägen skall enligt PBL bestämmelser tas 
bort av fastighetsägaren.
Styrelsen
Läs mer-->		
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Era Brevlådor

2012-08-29


På förekommen anledning så ber vi alla boende i Västerängs 
Samfällighetsförening att märka upp Er brevlåda med namn och adress då brevbäraren har svårt att hitta vissa personer och att post ofta hamnar i fel brevlåda. 
Tack på förhand Västerängs Samfällighetsförening 
Styrelsen
Läs mer-->		
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Parkering  på föreningens mark

2012-07-10


Vägföreningen vill påminna samtliga som bor i området
att det inte är tillåtet att parkera privata fordon eller annan 
privat egendom på vägföreningens mark, överträdelser kommer att 
beivras.
Läs mer-->		
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Årsstämman

2012-06-20


Protokoll finns nu att läsa
Läs mer-->		
[image: ]


	

	
Inbrottsvåg Värmdö kommun

2012-05-29


Igår (29/5) var det fem inbrott i villor inom Värmdö kommun. Alla inbrotten skedde dagtid. Vid fyra av 

inbrotten har en fönsterruta krossats med något föremål. Gods som har stulits är sådant man kan bära med sig - smycken, kameror, laptop, alkohol, mobiler mm.

Gator/vägar där inbrotten skett:

Bystigen, Björkås
Sollenkrokavägen
Svalas Väg, Fågelvikshöjden, Ingarö
Stavsnäsvägen
Mariebergsvägen, Hemmesta

 
Brottsplatsunderökning har skett/kommer att ske på samtliga adresser.

Polisen tar emot tips på 114 14 eller om det är akut eller pågående brott 112.

Hälsningar
Näpo Värmdö Stockholm
Jens Höglind 
Läs mer-->		
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Sjöpolisen informerar

2012-05-21


Sjöpolisen i Stockholm tipsar oss om lite saker inför våren.
De har satt ihop en skrift där dom ger oss tips på vad som är värt att tänka på inför kommande säsong

Klicka här för att läsa mer! (visas längst ner på denna sida)

Läs mer-->		
[image: ]


	

	
Information angående servitutsbestämming

2012-05-07


Bifogar den info som utlovades vid årsstämman
Läs mer-->		
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Tips Inför våren.

2012-03-16


Närpolisen på Värmdö tipsar oss om lite saker inför våren.
De har satt ihop en skrift där dom ger oss tips på vad som är värt att tänka på inför kommande säsong

Klicka här för att läsa mer! (visas längst ner på denna sida)

Läs mer-->		
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